
Milí farníci, 

v těchto dnech došlo ke zvolňování pravidel scházení se a byly povoleny 

bohoslužby do počtu 15. osob za dodržení hygienických zásad. 

V naší farnosti zatím veřejné bohoslužby nebudou. V úterý budeme jednat 

s pastorační radou ohledně způsobu a organizace, jak nabídnout slavení neděle 

s návštěvou kostela. Farníkům spíše nabídneme v určený čas možnost navštívit 

kostel a přijmout Tělo Páně. Podrobnější informace podáme příští týden po 

jednání pastorační rady. 

Věřím, že dny, kdy jsme se nemohli scházet, jsou u konce a těším se, že se opět 

uvidíme.   

Josef Roušar 


